

海暉貨櫃自助倉有限公司

Ocean First Container Storage Ltd

通訊地址: 新界元朗流浮山屏廈路249號

寫字樓地址: 新界青衣青衣航運路與青高路交界葵青第3758號

貨櫃倉地址: 新界青衣青衣航運路與青高路交界葵青第3787號

電郵: rent@ofstorage.com.hk 網址: www.ofstorage.com.hk

電話: 3953 9299 傳真: 2744 2236 Whatsapp: 6461 1926

標準收費表 Price List

月租 Monthly Rental				
呎數 Size		乾櫃 Dry Container	冷凍櫃 Reefer Container * +	常溫櫃 Room Temperature Container *
10 呎櫃 (10ft)	8半 (GP)	1800/ 每櫃 Each	-	-
20 呎櫃 (20ft)	8半 (GP)	2600/ 每櫃 Each	6300/ 每櫃 Each	4300/ 每櫃 Each
40 呎櫃 (40ft)	8半 (GP)	4200/ 每櫃 Each	-	-
	9半 (HQ)	4400/ 每櫃 Each	10500/ 每櫃 Each	8500/ 每櫃 Each
其他費用 Other Charges				
剗車 (包司機) Forklift Truck (Operator included)	按貨品及數量報價 Depend on the type of goods and the quantity of goods (外判 "海暉物流有限公司" Operated by "Ocean First Logistic Limited")			
手腳車 Hand Pallet Truck	免費借用 Free of Charge			
鎖頭 Padlock	HK\$100/個 Each			

注意事項 Important Notice	<p>¹ 月租客戶均須每櫃繳付2個月按金及預繳1個月上期租金, 如租期不足1個月均須按月租方式收費。按金會於租戶辦妥退租手續後發還, 無須支付利息。</p> <p>Two months deposits with One month rental in advance are required to pay for each container. If rental period is not a complete month, rent will be charged on monthly rate. Deposit will be returned to client when tenancy is terminated.</p>
	<p>² 如屬個人名義登記, 請出示身份證最近兩個月內之現時居住地址證明文件 (水電費單或銀行月結單)。如永久地址與住宅地址不同, 請另提供閣下之永久住址證明。</p> <p>For personal registration, please provide HKID and latest 2-months proof of current address in Hong Kong such as utility bills or bank statement. If permanent address and current address are not the same, please provide proof of permanent address.</p>
	<p>³ 客戶須自行為貨物購買保險。</p> <p>Tenant need to buy their own insurance for the goods.</p>
	<p>⁴ 海暉貨櫃自助倉有限公司保留更改內容之權利, 而毋須另行通知。內容之權利, 而毋須另行通知。</p> <p>Ocean First Container Storage Ltd reserves the right to change the contents without prior notice.</p>
	<p>⁵ 一切業務往來均按照本公司之經營條款為準, 如有需要, 歡迎索取或到www.ofstorage.com.hk下載。</p> <p>All businesses accepted by our company are strictly subject to and governed by the Standard Terms and Conditions of Ocean First Container Storage Ltd, a copy of which is available upon request or at www.ofstorage.com.hk</p>
	<p>+ 冷凍櫃只提供 -20至+18度。</p> <p>Reefer Container only offer -20 to +18 degree.</p>
<p>* 不包括電費。貨櫃會安裝一個獨立電錶。電費將會按照該電錶另外收費。客人需多付電費按金。</p> <p>Not Including electricity fee. Each container will install a individual electricity meter, electricity fee will be charged according to the meter. Customer have to pay additional electricity deposit.</p>	